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Zápis č. 12/2018-22 ze schůze Komise kulturní, mládeže a sportu Rady obce Bludov 

 

Datum a místo konání: 14. února 2022, 17.30 – 18:35, OÚ Bludov  

 

Přítomni: prof. PhDr. Stanislav Balík Ph.D., Hana Činková, Bc. Barbora Haušková, Marie 

Jánětová, Mgr. Ivana Přikrylová, Karolína Kotrlá, Marcela Březinová, Kamila Banková, 

Pavel Srb 

Omluveni: Mgr. Lubica Vojteková 

 

Program: 

1.  Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

2. Dotační program obce na rok 2022 – návrh rozdělení finančních prostředků  

z dotačního programu obce  

3.  Různé  

 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

 

Schůzi zahájil a řídil předseda Stanislav Balík. 

Předseda se krátce vrátil k bodům, které komise projednala na svém minulém zasedání.  

 

V rámci minulé schůze komise navrhla, aby B. Haušková oslovila cca pět grafiků k 

předložení cenových nabídek na nové grafické zpracování Bludovanu. Předložené cenové 

nabídky se pak předloží radě obce k projednání. Paní B. Haušková komisi předložila pět 

cenových nabídek od různých grafiků v ceně od 5.000 - do 35.000 Kč. Komise navrhuje 

oslovit tři grafiky s cenovou nabídkou do 7.000 Kč a nechat je zpracovat jednoduchý návrh 

grafického zpracování Bludovanu za finanční odměnu pro každého 1.000 Kč. Z návrhů 

bude vybrán vítěz, který posléze zpracuje detailní grafickou šablonu Bludovanu za cenu, 

s níž se přihlásil do soutěže. 

 

2. Dotační program obce na rok 2022 – návrh rozdělení finančních prostředků v 

rámci dotačního programu obce  

 

Předseda komise konstatoval, že komise obdržela v kopii všechny přijaté žádosti o dotaci z 

dotačního programu obce, které spadají do působnosti komise.  

 

Tajemnice komise informovala členy, že dotační program byl vyhlášen od 1.11.2021 do 

1.2.2022, příjem žádosti byl v době od 3.1.2022 do 1.2.2022. Všechny žádosti obdržel 

obecní úřad v řádném termínu.  

    Tajemnice komise dále krátce informovala o čerpání dotací v minulém roce a k tomu 

zodpověděla několik dotazů od členů komise.  

 

Následují obecné komentáře ke způsobu uvažování komise, který vedl k výslednému 

návrhu přidělení dotací. 

 

Dotační titul A – podpora zájmové činnosti mládeže 

- komise navrhuje vyhovět přijatým žádostem SDH Bludov a Junákům v plné výši. Komise 

dlouhodobě zastává názor, že by činnost mládeže měla být obcí podporována. Činnost 

obou spolků je v obci viditelná. U dotace pro ZŠ na tábor doporučuje komise jen mírné 

krácení dotace, ale přesto navýšení oproti předchozímu roku.  
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 Dotační titul C – podpora rozvoje sportu 

- tento dotační titul se rozděluje na podporu fyzických osob a na podporu spolků;  

- na vrcholově-reprezentační sportovní činnost doporučuje komise celkovou částku 30 000 

Kč (žadatelé jsou Zdeněk Plhák a Tomáš Riedl, komise pro každého doporučuje ponechat 

stávající výši dotace, tj. pro každého 15 000 Kč);  

- žádost paní Štolcové, která vede kurzy jógy, doporučuje komise podpořit dotací ve výši 

3.000 Kč s tím, že komise doporučuje poskytnout dotaci pouze na výdaje za pronájem 

prostor pro cvičení;  

   - u sportovních spolků (TJ Sokol a SK Bludov) navrhuje komise navýšení dotací 

z minulého roku o 20.000 Kč pro každý spolek, u nově vniklého spolku Nohejbal klub 

Bludov navrhuje komise dotaci ve výši 10.000 Kč. 

 

Dotační titul D – podpora kulturní a spolkové činnosti 

- u žádostí – Pánů z Bludova, Bludověnky, Pohodářů, Mysliveckého spolku a farnosti – 

doporučuje komise ponechat loňskou výši dotací; 

- u žádosti Spolku pro Kostelíček navrhuje komise zvýšení dotace oproti minulému roku, 

spolek prokázal dobré fungování a jeho akce (zvláště poutě u kostelíčka) jsou hojně 

navštěvované, spolek také řádně udržuje kostelíček i jeho okolí; 

- u žádosti Českého svazu ochránců přírody komise navrhuje dotaci ve výši 15.000 Kč, 

spolek řádně udržuje naučnou stezku; 

- u žádosti pana Sourala – autobusová doprava na zájezdy seniorů – doporučuje komise 

mírné zvýšení dotace oproti minulému roku; 

 

- komise u tří žádostí doporučuje podmínění – Spolku pro Kostelíček a panu Souralovi 

nedoporučuje poskytnout dotaci na tvorbu a provoz webových stránek, u žádosti 

Bludověnky doporučuje podporu pouze na technické vybavení pro ozvučení a pořízení 

pánských krojových bot.   

- komise dále doporučuje pokračovat v loňském omezení cestovních příkazů pro osobní 

automobily (toto omezení spolky respektují). 

  

Dotační titul D2  – podpora při pořádání velkých kulturních akcí  

- u fyzických osob byla přijata pouze jedna žádost, komise doporučuje podpořit 

plánovanou akci částkou 66.000 Kč; 

- u spolků také přišla pouze jedna žádost, komise doporučuje podpořit plánovanou akci 

částkou 110.000 Kč; 

 

Komise předkládá radě obce jednomyslně svůj návrh na rozdělení peněžních prostředků 

z Dotačního programu obce na rok 2022, viz tabulka o rozdělení. 

 

4. Různé 

P. Srb opětovně navrhuje na cestě, která spojuje ulici Lázeňskou a ulici Bohutínskou (ulička 

za Nealkem, kolem obory), umístit doprostřed komunikace zábrany proti vjezdu (uličku 

zachovat pouze pro pěší či kola). Nově je zde umístěno značení o zákazu vjezdu, bohužel to 

mnozí řidiči nerespektují.   

Příští jednání komise je plánováno na květen.  

 

Zapsala: Hana Činková 

Schválil: Stanislav Balík 


